
Froland kommune, innspill til arealplan 

Bøylestad. 
 

Under møtet i Osedalen mandag, 05.09.22 kom det fram mange nyttige innspill og 

synspunkter angående nedbygging av arealene på Bøylestad. Ny vei ble et ”hett” 

samtaleemne. Blir det et ja til bygging på Bøylestad må ny vei være bygd først gikk 

igjen. Dette er et punkt jeg vil støtte. Utover dette har jeg 2 synspunkter som dere må ta 

med i konsekvensutredningen før dere sier ja eller nei.  

 

1. Skulle det gå mot ny veibygging fra Blakstad til Bøylestad langs nåværende trase, 

kan jeg opplyse at den nedlagte jernbanen fra Bøylestad gruver til Espeland vil 

bli ødelagt over kilometers lengde. Antar at denne jernbanen er verneverdig som 

en av Norges første jernbaner. 

 

2. Jeg vil opplyse Froland kommune om at det fortsatt er storfugl i Bøylestad-

området, og i det nordvestlige området av Arendal kommune. Videoklipp fra 

Arne Harveland. Når det gjelder storfuglbestanden i Hurvehei/Gullknapp er den 

borte. Den siste tiuren ble kjørt i hjel av en bil på Gullknapp- veien i 2015. Jeg vil 

nå referere utdrag av min jaktdagbok for 29. april 1985: ”Til Bjellåsen. Spillet 

begynner 04.15. Mye fugl, ca 15 – 20 til sammen. Så 1 paring. 1 tiur braste 

gjennom noen vanndabber. I liten tiur ble jagd av denne. Så 4 tiur i spill 

samtidig. Andre tiurer spilte andre steder samtidig. Aldri sett så mye fugl.” Ta 

disse opplysninger med når dere skal verdsette naturverdien i Bøylestad. 

 

Mvh Svein Edmund Kristiansen, Hurvehei, Froland. 

 

 


